
Van: Inwoner Huizen (geanonimiseerd) 
Datum: zaterdag 17 april 2021 09:03  
Aan: griffie 
 
Onderwerp: Bebouwing in het groen 
 
Geachte  raadsleden van GroenLinks 
 
Sinds kort ben ik op de hoogte gebracht van een in ver gevorderd stadium zijnde plan om te bouwen 
achter Kalmoes en Hoefblad en wel in het park. De buurt wist hier niets van! 
 
Deze groene zone mag niet worden weggehaald; maakt deel uit van het park! 
De vraag is waarom er gekozen wordt om groen weg te halen om daar hoogbouw neer te zetten, 
terwijl er op andere plekken steenmassa’s zijn, die in aanmerking kunnen komen om omgetoverd te 
worden tot hoogbouw met ondergrondse parkeerplaatsen (bijv. de parkeerplaats bij het zwembad). 
Ik zou als GroenLinks kiezen voor het laatste! Dan snijdt het mes aan twee kanten, groen blijft 
behouden en er komt op een andere plek toch woonruimte beschikbaar (helaas wel boven de 
huurgrens!) Bovendien is het een ernstige aanslag op de rust van Kalmoes en Hoefblad. 
Ik vraag u dan ook nog eens heel goed de situatie ter plekke te bekijken (in gesprek te gaan met de 
buurt) en u te  bezinnen of dit de juiste oplossing is, alvorens u voor hoogbouw in het groen stemt. 
Onwaardig voor een partij als GroenLinks. 
 
Met vriendelijke groet, 
Inwoner Huizen (geanonimiseerd) 


